



INVITATION

Dear Shandong Women's University School of Society and Law colleagues:

HGT Australia International College hereby would like to invite Shandong Women's University School of Society and Law –Ms Li JIN, Ms Shujun CHEN, Mr Xuyou SUN, Mr Jihui ZHAO, Mr Maosong Wang, Mr Shuping Dai, to join the training program in our Newcastle branch which located at 148 Lambton Road, Broadmeadow, NSW, Australia, on the date 26/07/2018-14/08/2017. Shandong Women's University School of Society and Law pays the training cost.

We look forward to have your esteemed presence at our school.

Kind Regards

John Liddicoat

Head of College

HGT Australia International College

The filler.

Contact Number: +61 2 4906 6700





邀请函

尊敬的山东女子学院社会与法学院专家:

HGT 澳大利亚国际学院特此邀请山东女子学院社会与法学院专家-金莉女士,陈姝君女士,孙旭友先生,赵记辉先生,王茂松先生,代树平先生前来我院位于纽卡斯尔的分部参加研修项目。学校地址为 148 Lambton Road,Broadmeadow,NSW,Australia;时时间为 2018 年 7 月 26 日至 2018 年 8 月 14 日。山东女子学院社会与法学院承担此次出行的全部费用。

我们期待您的莅临并进一步巩固和发展我们的合作伙伴关系。

祝好

John Liddicoat 约翰·李迪克特

of file.

Head of School 院长

HGT Australia International College

HGT 澳大利亚国际学院

电话: +61 2 4906 6700

